



SERBEST MUHASEBECİ MALİ MÜŞAVİR – HASAN ALMA

Sosyal güvenlik primine esas kazançların 2026 yılında uygulanacak alt ve üst sınırları belirlendi.

No: 2025 – 115

Tarih: 24.12.2025

Özet: Sosyal güvenlik ve işsizlik sigortası primi ile sosyal güvenlik destek primine esas kazançların aylık üst sınırı (SGK tavanı) 2026 yılında 297.270,00 TL olarak uygulanacaktır.

Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanunu’nun 82. maddesi uyarınca; alınacak prim ve verilecek ödeneklerin hesabına esas tutulan günlük kazancın alt sınırı, sigortalıların yaşlarına uygun asgari ücretin otuzda biri, üst sınırı ise sigortalıların günlük kazanç alt sınırının 7,5 katı olarak uygulanmaktaydı. 7566 sayılı Kanun’un 1 Ocak 2026 tarihinde yürürlüğe giren 24. maddesiyle, yukarıdaki maddede yer alan “7,5” ibaresi “9” olarak değiştirildi.

Buna göre SGK priminin hesabına esas tutulan günlük kazancın alt sınırı, asgari ücretin otuzda biri (günlük asgari ücret), üst sınırı (SGK tavanı) ise **1 Ocak 2026 tarihinden itibaren günlük kazanç alt sınırının 9 katı** olarak hesaplanmaktadır.

2026 yılında uygulanacak olan net asgari ücret tutarı, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan tarafından açıklanmıştır. Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığının (ÇSGB) internet sitesinde 2026 yılında geçerli olan aylık brüt asgari ücret 33.030,00 TL olarak duyurulmuştur. Sirkülerimizin hazırlandığı tarih itibarıyla Komisyon Kararı Resmî Gazete’de yayımlanmamıştır.

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı’nın açıklamaları ve ÇSGB’nin internet sitesindeki brüt asgari ücret tutarı dikkate alınarak sosyal güvenlik primi, işsizlik sigortası primi ve sosyal güvenlik destek primine esas günlük ve aylık kazançların 2026 yılında uygulanacak olan alt ve üst sınırları **genel bilgi vermek amacıyla** aşağıdaki şekilde hesaplanmıştır:

	Alt sınır (TL)	Üst sınır (TL)
Günlük kazanç	1.101,00	9.909,00
Aylık kazanç	33.030,00	297.270,00

Saygılarımızla,